
Marko 

 

Ja se zovem Zdenka, a mali borac je Marko. Ima 20 mjeseci i liječimo se u Splitu, naše doktorice su 

Višnja Armanda, Dubravka Kuljiš i Karolina Malić Tudor i naša su velika podrška, tj. svim svojim 

pacijentima se daju maksimalno. Posebno želim reći i naglasiti da su sve tete s odjela naše dobre 

anđelice -sestrice koje su postale dio naše svakodnevnice i sastavni su dio nas 😊. 

Veliki respect za njih jer one su naše tete, prijateljice i sestre, u svakom smislu tih riječi. Teško se 

nositi sa spoznajom da ti dijete boluje, a posebice od takve vrste bolesti, ali uz njih to bude lakše. 

Sastavljamo se i rastavljamo svaki dan, valjda tako mora biti. Nekad ne vidiš izlaz i teško je 

iskoordinirat život u ovakvoj situaciji, al se trudimo. 

Vama sam se prvo i obratila te želim reći da sam uz Ivaninu podršku u ime svih Krijesnica lakše 

podnijela operaciju, a uz pomoć vaše Kristine, socijalne radnice sam isto tako riješila sva naša prava. 

Hvala što postoji jedna takva udruga i što ste tu za sve nas. 

 

 


